



Date: 17 February 2021

التاريخ: 17 فبراير 2021

Mr. Hassan Abdulrahman AL SERKAL  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai, United Arab Emirates

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي ، الامارات العربية المتحدة

Subject: Annual General Assembly Meeting of the  
Shareholders of Commercial Bank of Dubai PSC

الموضوع : اجتماع الجمعية العمومية السنوي لمساهمي بنك  
دبي التجاري ش.م.ع.

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

Kindly be advised that the Annual General Assembly Meeting of the Shareholders of Commercial Bank of Dubai P.S.C. will be held on Wednesday, 17 March 2021 at 04:30 p.m. at the 9<sup>th</sup> floor of the Bank's Head Office, Ittihad Street, Port Saeed, Dubai, United Arab Emirates. Please find enclosed:

نود احاطتكم علماً بأن إجتماع الجمعية العمومية السنوي لمساهمي بنك دبي التجاري ش.م.ع. سيتم إنعقاده على الساعة الرابعة والنصف ظهراً من يوم الاربعاء الموافق 17 مارس 2021 في الطابق التاسع للمبنى الرئيسي للبنك، شارع الاتحاد، بورسعيد، دبي، الامارات العربية المتحدة ومرفق لعنايتكم:

- The invitation to the Shareholders as approved by Securities and Commodities Authority and which will be published in the newspapers and made available on the Bank's website.
- The Bank's Articles of Association with the proposed amendments to be in compliance with the Federal Decree Law No. 26 of 2020 amending and repealing certain provisions of the Federal Law No.2 of 2015 concerning commercial companies, and requiring that existing public joint stock companies revise their articles of association to comply with its provisions.

- الدعوة الموجهة للمساهمين لإجتماع الجمعية العمومية السنوي بعد أن صادقت عليها هيئة الأوراق المالية والسلع والتي سيتم نشرها في الصحف اليومية وعلى موقع البنك.
- النظام الاساسي للبنك مع التعديلات المقترحة عليه لتتوافق مع أحكام القانون اتحادي رقم 26 لعام 2020 وهو يعدل ويلغي بعض أحكام القانون الاتحادي رقم 2 لسنة 2015 بشأن الشركات التجارية والذي يتطلب من شركات المساهمة العامة بمراجعة نظامها الأساسي ليتوافق مع أحكامه.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام،

د. سهيل التائب  
Chief Legal and Governance Officer  
Commercial Bank of Dubai P.S.C.  
رئيس إدارة الشؤون القانونية والحوكمة  
بنك دبي التجاري ش.م.ع.

